

OTO 定價貨品 9 5 折優惠券 5% Discount Coupon on OTO Standard-priced Products

憑此券於 OTO 專門店購買定價貨品,即可享 95 折優惠。

Present this coupon to enjoy 5% discount on standard-priced products at OTO showrooms.

查詢電話 Enquiry Hotline: 2549-4611

網址 Website: www.otobodycare.com

條款及細則:

- 優惠可使用於 OTO 之定價貨品,惟並不能與任何特別推廣、其他優惠或折扣優惠券同時使用。
- 2. 優惠有效日期至 2016 年 12 月 31 日。
- 3. 優惠只適用於 OTO 香港之專門店(百貨公司專櫃除外)。
- 4. 優惠不可以用作購買陳列貨品,配件(如 e-足健的黏貼,耳溫計的耳套及火牛等),繳付維修及零件費、運費及其他服務費用。
- 5. 此優惠只適用於信諾保單持有人,並須於預訂時/付款前表明使用有關優惠,及付款時出示信諾投保客戶卡或醫療卡。
- 6. 此優惠不可退還款項或兌換現金。
- 7. 此券如有塗改、損毁均作無效。
- 8. 有關豪特保健(香港)有限公司就是次推廣所提供之產品或服務品質及一切有關事宜,信諾環球人壽保 險有限公司及信諾環球保險有限公司(下稱「信諾」)概不負責。如與客戶有任何爭議,信諾及豪特保 健(香港)有限公司保留有關推廣之最終決定權。

Terms and conditions:

- 1. Offer can only be used to purchase OTO standard-priced item(s) and cannot be used in conjunction with other special promotions, great offers or discounted coupons.
- 2. Offer is valid until 31 December 2016.
- Offer is available at OTO showrooms in Hong Kong only (excluding counters at department stores).
- 4. Offer cannot be used to purchase display items, accessories (e.g. gel pads of ER-839S, probe covers of thermometers and adaptor, etc.), pay for maintenance and repair and spare part costs, shipping/delivery costs and other service charges.
- 5. Only Cigna policyholders are eligible for the offer. You are required to indicate to use the above offers upon making reservation / payment, and present Policyholder Card or Medical Card before payment.
- 6. This offer is neither refundable nor exchangeable for cash.
- 7. Any damage or alterations made to this coupon will be invalid.
- 8. Neither Cigna Worldwide Life Insurance Company Limited nor Cigna Worldwide General Insurance Company Limited (collectively, "Cigna") accepts any liability for the quality of goods and services provided by OTO Bodycare (H.K.) Ltd. and all related matters concerning this promotion. In the case of any dispute with customers, Cigna and OTO Bodycare (H.K.) Ltd. reserve the right to make final decisions relating to the promotion or offer.